



## Rawatan - rambut penjagaan - ALFAPARF

### NUTRISEDUCTION NUTRISEDUCTION



# ALFAPARF

✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328

### NUTRISEDUCTION NUTRISEDUCTION

#### **talian nutrien khusus untuk penjagaan rambut kering dan keriting**

Inovatif dan menyeluruh, yang direka untuk memulihkan penghidratan optimum rambut kering dan kering dari akar ke hujung. Formula nutrien, sempurna seimbang mengikut tahap kekeringan rambut, membuat ijazah hak penghidratan dan dos individu daripada

- Protein untuk menambah kekurangan sumber dan menemui
- Lipid untuk mewujudkan halangan yang berkesan di permukaan rambut dan mencegah dehidrasi
- Vitamin dan mineral untuk memberikan anda rangsangan tenaga untuk

#### **PEARL SYAMPU**

Ia membersihkan dan menyuburkan rambut kering atau keriting meninggalkan ia lembut dan licin. Botol 250 ml dan 1000.

#### **LUXURY MASK**

Ia menyuburkan dan memulihkan kelembutan revitalises yang luar biasa dan detangling kering atau keriting rambut terima kasih dengan derivatif daripada bulu kasmir dan vitamin E. pasu 200 dan 500 gr.

#### **ULTRA MOIST SYAMPU**

Mandi pelembap Ultra membersihkan rapi dan menyuburkan gerakan rambut yang kering. Botol 250 ml dan 1000.

#### **ULTRA kelembapan RAWATAN**

Rawatan pemulihan sengit, menyuburkan dan memberi kelembapan dan protein untuk rambut. Balang 200 dan 500 gr.

#### **RAWATAN dpt dipakai**

Rawatan tanpa bilas dapat melembutkan dan mengawal rambut yang sangat kering dan memberontak, tanpa berat ke bawah. Botol 250 ml dan 1000.

#### **HYPER MINYAK infusi**

Rawatan kejutan untuk pemakanan yang berpanjangan. Melembapkan dan melembutkan

rambut serat rambut kering dan kering. Ampul 13 ml sekotak 6 pcs.

**GOLD SERUM**

Dia memakai rambut dengan mikrofilem tidak kelihatan kelembutan yang melampau. Melicinkan ketidaksempurnaan kulit luar, pembaikan bercabang. Vial 30 ml.

**CREAM KETUHANAN - gaya licin**

Melicinkan krim pelembab dan ekstrak termo perlindungan Jojoba dan orkid, sesuai untuk mewujudkan gaya licin yang berkekalan dan menguatkan definisi rambut kering atau keriting. Tube 150 gram.

**PUREVEIL - gaya dua fasa -halus**

Ia melindungi daripada panas plat samping memelihara keseimbangan kelembapan diperbaharui rambut. Vial 125 ml.

**SORBET Sublime - menggayakan keriting**

Pelembap Sorbet untuk rambut, sesuai untuk mengawal jumlah rambut yang kering atau keriting dan mewujudkan keriting berpanjangan ditakrifkan dan berkilat. Tube 150 gram.

**lazat Glaze - menggayakan keriting**

Melindungi definisi dan kebijaksanaan keriting dan mendapati keseimbangan kelembapan rambut. Vial 125 ml.